
Acta de la sessió  del Consell  de Districte Marítim

Data: 4 de juny  de 2024
Número: 02/2024
Caràcter: Ordinari
Hora: 19:30h
Lloc: Sala Reunions Tinença d'Alcaldia Grao

Assistixen:

Ester Giner Hidalgo Presidenta

Cristian Ramírez Martínez Vicepresident (Regidor PP)

Mary Carmen Ribera Soriano Vocal (Regidor PSPV)

Patricia Samblas Miralles Vocal (Representant PSPV)

Pablo Boters Agost Vocal (AAVV Plana Entrilles)

Samanta Castillo Rosete Vocal (Representant VOX)

María Valverde Damiá Vocal (Veïna PP)

Jorge Begues Lirola Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Manuel Ferrara Portolés Vocal (AA.VV. Camí Fons)

Marisa Miralles Cumba Vocal (AC Coral Polifònica Sant Pere)

Alberto Alonso Martínez Vocal (AC Grup Scout)

Ana Raga Cases Vocal (AMPA CEIP la Pineda)

Roman Simó Gómez Secretari

No assistixen: Manuel González Galván (Vocal - AA.VV. Marjaleria)

Excusen l'assistència: Vicente Guillamón Terrado (Vocal - Representant PP)  Vera Bou
Pinyol (Vocal - Representant Compromís), Tica Palau Campos (Vocal - AA.VV. El Faro) ,
Tonica Miralles Cumba (Vocal - AC  Unió Musical del Grau) i José Carlos Mas (Vocal -
AA.VV. Meridià).
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Orde del dia:

1.- Aprovació acta sessió anterior de data 12 de març de 2024

2.-Respostes preguntes plantejades anteriors sessions junta i consell.

3.- Neteja Marjaleria.

4.- Informació Festes Sant Pere

5.- Precs i preguntes.

En el  Saló de Reunions de la Tinença de Alcadía del Grau de Castelló, sent les
19:30h del dia 6 de juny de 2024 sota la presidència de l'Excel·lentíssima Senyora tinenta
d'alcalde Ester Giner Hidalgo, es reunixen els senyors i senyores abans esmentats a fi de
celebrar sessió ordinària del Consell de Districte Marítim, amb la meua assistència com a
secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  quòrum d'assistència  per  la  presidència  es  procedix  a  iniciar  la
sessió. 

1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR

La Sra. presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a
la redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el  12 de  març de 2024.

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.-  RESPOSTA PREGUNTES PLANTEJADES ANTERIOR JUNTA DISTRICTE

La Sra presidenta va comentar als presents que hi havia poques respostes pel
fet que en l'anterior sessió es van realitzar poques preguntes i  les preguntes d'altres
sessions ja havien sigut contestades tal com figurava en les actes:

 1. Preguntes realitzades per la Sra Ribera:

 1.1. La Sra. Ribera s'hi havia queixat  del forat que hi havia enfront del Camp de
Futbol Javier Marquina.

La Sra presidenta el va informar de què es tractava d'una foradada i no es
podia arreglar fins que esbrinaren que hi havia davall.

 2. Preguntes realitzades pel Sr. Ferrara:

 2.1. El  Sr. Ferrara   havia sol·licitat la neteja de diverses séquies:  “Entrilles”, la
“Fila Calduch” i la “Fila de Vilanova”.

La Sra presidenta li va dir que les dos primeres estaven ja netes i la tercera
estava previst netejar-la eixa mateixa setmana.

El Sr Begues va aclarir que la que s'havia netejat era la “Fila Entrilles” i no la
séquia “Entrilles”.

 2.2. El  Sr.  Ferrara   havia sol·licitat en una anterior sessió que s'instal·lara una
comporta en la séquia “Catalana”.
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La  Sra  presidenta li  va  dir  que  els  tècnics  havien  considerat  que  era
adequada la seua idea i que estava en procés.

 2.3. El  Sr.  Ferrara   havia  sol·licitat  en  una  anterior  sessió  que  es  netejara  el
marge sud de la séquia “Accessos al port”

La Sra presidenta li va dir que s'havia realitzat.

El Sr. Begues va dir que el marge que s'havia netejat és el nord.

La Sra presidenta va contestar que si això era així, a continuació es netejaria
el marge sud.

 2.4. El Sr. Ferrara  havia sol·licitat que els contenidors situats en el Camí Donació
es pegaren a la paret de la depuradora.

La Sra presidenta el va informar que s'havia accedit a això.

 3. Preguntes realitzades pel Sr. Mas:

 3.1. El  Sr. Mes  havia sol·licitat que s'instal·laren papereres i  un parell de focus
en l'entrada de l'el Parc Meridià.

La Sra presidenta va confirmar que s'havien instal·lat.

3.-  NETEJA MARJALERIA

En primer lloc, la Sra presidenta informo de les séquies que s'havien netejat des
de l'última junta: fillola de Vilero, Vellet, fillola de la Torre, Cambrer, fillola la Borrassa,
Vinatxell,  Accés  Grau  Nord,  Catalana,  fillola  Calduch,  fila  Antrilles,  Miralles,  fillola
Gallenca, Censal, Mistos, fillola Almassorina, Fadrell, fillola Fábrega i Fillola Durà.

Va afegir el  Sr Ramirez que s'havien netejat moltes pel fet que ja havia entrat
en vigor el nou contracte de neteja de séquies i camins que dotava de mes recursos a
l'ajuntament.

Quant als camins netejats, la  Sra presidenta va enumerar: CamíS errallo, Camí
Mota  Dreta,  Camí  En  Riera,  Carrerassa  del  Bovar,  Travessera,  Pit  Roget,  Entrador
Bucaner, carrer Airemar, Carrer Flor del taronger del Serradal, carrer Bellamar, carrer
Bellavista, Carrer les Heras, Carrer Llevant, Camí Motor del Serradal, Entrador Galeote,
Dt. E-5, Dt. E-7, Es-10, Es-12, Es-14, Canal de l'Arena, Es-15, Es-16, Es-17, Es-18, Travesia
Serradal 18, Entrador Arroser, Travessia 23, gran part del Camí Serradal, Camí Donació,
Camí Obra Dcha, Camí Vell de la Mar, part del Camí Caminás, Camí Obra Esquerra, CamíS
enillar,  Carrerassa del  Senillar,  Camí Primer Canal,  Camí Segon Canal,  Camí Molinera,
carrer Zarauz (solars), carrer Canalejas (solar) i Camí Villamargo.

4.- INFORMACIÓ FESTES SANT PERE

La Sra Giner va informar que la setmana anterior el Consell Rector del Patronat

de Festes havia acceptat el programa de festes de Sant Pere 2024. Va informar que hi

havia  diversos canvis importants:

1. A petició de la Comissió de Festes, la “Torrà de la Sardina” es realitzarà el

dilluns de Sant Joan en lloc del divendres de festes.  Va afegir que per part

de la Tinença  d'Alcaldia es valorava positivament este canvi, ja que això
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fomentaria  que  les  penyes  i  collas  acudiren  a  la  “Torrà”,  cosa  que  no

succeïa si coincidia amb les “Paelles del Passeig”.

2. El “Visca Sant Pere” es tornarà a realitzar enfront de la Tinença de Acaldía,

lloc on s'ha realitzat sempre, excepte els últims anys. Tant Comissió com

Tinença estaven d'acord en este punt.

3. El “Recinte Mariner” no estarà en Pça Verge del Carmen ja que a causa de

les  obres  del  CEIP  Sebastian  Elcano,  esta  plaça  estarà  ocupada  per

infermeria i  ambulàncies  pel  que el  recinte es traslladara al  Parc “de la

Panderola”.

Va comentar que en temes de seguretat estaven coordinats amb Policia Local,

Policia Nacional, Policia Autonòmica i Policia Portuària (ja que les actuacions de festes

tornaven dins del port)   per a fer un Sant Pere el mes segur possible, tant en tema de

bous com de festes. 

Finalment, va afegir que s'havia intentat coordinar a penyes i colles per a reduir

al  màxim  el  nombre  d'escenaris  i  que  no  hi  haguera  cap  en  la  ruta  d'eixida  de

l'ambulància.

5.- PRECS I PREGUNTES

La Sra Marisa Miralles va sol·licitar que penyes i collas respectaren els horaris de
música.

La Sra Giner va respondre que s'havia establit un horari (igual que en les festes
de  la  Magdalena  passades)  pel  qual  de  15:00h  a  17:00h  no  es  podran  actualitzar
actuacions musicals i que la Policia Local controlaria que collas i penyes ho respectaren.

La Sra Marisa Miralles va preguntar si el tram de C/Magallanes entre Pça Pintor
Porcar i Pça Verge del Carme, que és on ella viu, estaria tancat al trànsit.

La Sra  presidenta va respondre que si.

La  Sra  Marisa Miralles va preguntar que feia si tenia necessitat d'eixir amb el
seu cotxe.

La Sra  presidenta va respondre podria eixir sense problemes (adreça Pintor
Porcar)   ja  que l'escenari  estaria  col·locat  a l'altre extrem del  carrer  i  els  veïns  que
tinguen el pàrquing en eixe carrer podran entrar i eixir.

La Sra Marisa Miralles va preguntar si les penyes i collas podien “fer negoci”.

El Sra  Ramírerz va respondre que això no ho controlava l'ajuntament.

La Sra Marisa Miralles va preguntar qui seriosa responsable si en la zona d'una
penya s'embrutava una paret o algun cotxe patia desperfectes.

 La Sra Giner va dir que, com en qualsevol acte vandálico, siga en festes o no, el
responsable serà qui el comente.

La  Sra  Marisa Miralles va dir que a la platja, entre l'aeroclub i el riu feien falta
wc’s portàtils.
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La Sra Ribera  va dir que en eixa zona hi havia 3, que havien col·locat eixa mateixa
setmana.

La Sra  presidenta va respondre que l'1 de juny havia començat la temporada
de platges i a causa d'això ja estaven col·locats.

La Sra Marisa Miralles va indicar en les comportes de la séquia situada en Avda
Ferrandis Salvador (abans de la corba), hi havia una muntanya de porqueria, i que si
hagueren pluges es podrien produir inundacions

La Sra  presidenta va respondre que s'informaria el departament adequat.

La  Sra.  Marisa  Miralles   va preguntar  si  per  a fer  mes suau l'entrada al  seu
garatge, podia ella mateixa substituir la vorada per un bisellat o si calia fer un rebaixe.

El  Sr Ramírez li va contestar que ho consultaria.

La Sra. Ribera  va dir que al parc litoral, en una de les tarimes situades al costat
de la platja hi havia uns taulons trencats i senyalitzats des del mes anterior.

El  Sr Ramírez li va contestar que estaven demanats els taulons i quan arribaren
es procediria a substituir-los pels trencats.

La Sra. Ribera va preguntar sobre els rumors que havien sobre que les penyes
que muntaren unflables en festes haurien de realitzar una O.C.A.

El  Sr Ramírez li va contestar va respondre que l'ordenança no ha canviat, però
hi  havia  hagut  un  requeriment  de  la  Generalitat  al  Negociat  de  Mobilitat  perquè
controlara  estos  temes,  ja  que  havien  comprovat  que  una  vegada  autoritzat  per
l'ajuntament, realitzaven la festa i posteriorment no presentaven l'O.C.A. Això, quan no
hi havia incidències no generava queixes però si   hi haguera algun accident seria un
problema per a tots. A causa d'això el Negociat de Mobilitat exigia ara l'O.C.A. per a
autoritzar el muntatge de les instal·lacions.

La  Sra. Ribera  va preguntar com estava el  tema de la cessió del  “Jardí del
Port”  - i del quiosc -  a l'ajuntament per part de l'Autoritat Portuària.

Va  contestar  la  Sra  presidenta que  era  un  tràmit  lent  i  que  com  ja  havia
comentat en anteriors sessions s'havia iniciat ja, encara que tardaria uns mesos.

La Sra. Ribera  va comentar que els veïns de la carrer Gravina s'havien queixat
que  hi  havia  un  gran  nombre  de  paneroles  i  que  volia  saber  si  era  perquè  s'havia
fumigat i havien eixit fugint o perquè no s'havia fumigat encara.

La Sra  presidenta va respondre que s'havia sol·licitat que es fumigara però no
sabia si ja s'havia fet.

La  Sra. Ribera  va comentar que els veïns es queixaven que des que el pub
“Disbarat” havia canviat d'amos, hi havia constants baralles i la policia tardava molt a
arribar.

La Sra   presidenta va  comentar  que  els  propietaris  eren  els  mateixos  de
l’“Ellegance” de Castelló  – també problemàtic –  i  que la  policia  estava damunt del
tema.

El   Sr  Boters va  sol·licitar  informació  sobre  les  rutes  de  autobús  d'estiu  en
Marjaleria.
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El  Sr Ramírez li va contestar que hi hauria autobús per a estiu però encara no
se sabia la ruta, ja que la setmana vinent, després de les eleccions, es reunirien  amb els
veïns per a informar-los. Va afegir que com en el pressupost actual no entrava esta ruta,
s'anava a contractar un servici especial per a estiu i que quant entre en vigor el següent
contracte es contemplarà una línia regular en Marjalería.

El  Sr Boters va reiterar la sol·licitud de col·locació de contenidors  de reciclatge.

La Sra   presidenta va  respondre  que  encara  no  havien  trobat  lloc  per  a
col·locar-los

El  Sr Boters  va preguntar si ja se sabia la data exacta en la qual es col·locaria la
doble señalítica del Camí la Plana.

El   Sr  Ramírez li  va  contestar  que  encara  no  hi  havia  data,  que  quan  n'hi
haguera  li ho farien saber.

El  Sr Boters  va voler que constara en acta que havia facilitat a la Tte d'alcalde
diverses localitzacions en què es llançaven abocaments químics a les séquies.

La Sra   presidenta va  respondre  que  s'havia  traslladat  la  informació  al
departament competent.

La Sra Raga va preguntar que perquè al costat del Javier Marquina havien llevat
places d'aparcament i havien col·locat tanques.

La Sra  presidenta va respondre que serà degut a la foradada comentada al
principi   de la sessió.

La  Sra  Raga  es va tornar a queixar, com tots els anys, del problema del mal
estacionament en la zona de Avda els Pins a causa de la nombrosa assistència de gent a
la “pineda”.

La Sra   presidenta va  respondre  que  és  un  problema  de  falta  de  places
d'estacionament  i  a  causa  d'això  no  són  partidaris  de  multar  indiscriminadament,
encara que si es comentarà a policia que es respecte l'accessibilitat.

La Sra Raga  es va queixar que hi havia arbres en la zona de Avda els Pins i en
C/Tirant lo Blanc que no es podaven mai i els veïns s'havien queixat que quasi entraven
ja en les finestres.

La Sra   presidenta i  el  Sr  Ramírez  van  respondre   que  si  els  podaven  no
donarien ombra pel que convenia esperar que arribaren ja a les finestres per a realitzar
la poda.

La Sra Raga  va preguntar si havien fumigat per als mosquits i paneroles.

La Sra  presidenta va respondre que si.

La Sra   presidenta i  el  Sr  Ramírez  van  informar  respecte  als  mosquits  que
s'anava  a  implantar  un  procediment  experimental  finançat  amb  fons  autonòmics  -
realitzat per l'empresa autonòmica TRACSA -  consistent a soltar mosquits tigre mascle
estèrils -estos no piquen -  perquè fecunden a les femelles i no es produïsquen noves
cries.

La  Sra  Samblas  va  comentar  que en C/Almirall  Cervera amb C/Monturiol  hi
havia un contenidor de vidre que s'havia llevat i no s'havia tornat a col·locar.

La Sra  presidenta va respondre que va ser degut a la baixada de la Verge de
Lledó i que pròximament tornaria a col·locar-se.
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La Sra Samblas  va comentar que en C/Joan d'Àustria hi ha rajoles trencades

La Sra  presidenta va respondre que passarien la nota a brigades.

La Sra Samblas  va preguntar quan estava previst començar les obres de la AJ
Panderola.

La Sra  presidenta va respondre que després de festes de Sant Pere.

La Sra Samblas  va preguntar si s'anaven a mantindre els servicis de perruqueria
i podologia que actualment s'oferien.

La Sra  presidenta va respondre estos servicis tenien la naturalesa de contracte
privat entre l'associació i ells i que l'ajuntament no tenia res a veure.

El Sr  Alonso  va sol·licitar una major freqüència de recollida (sobretot després
dels caps de setmana) dels contenidors de la zona de Avda els Pins.

Va contestar la Sra presidenta que esta queixa estava ja traslladada.

La  Sra Castillo es va queixar  de la neteja dels banys públics del  parc de “la
Panderola”, de la Plaça Josefina Lopez i del Parc Litoral.

Va  contestar  la  Sra  presidenta  que  es  traslladarien  les  queixes  al  negociat
competent i a l'empresa.

El Sr  Ferrara va sol·licitar que es col·locaren guals en el Camí Fondo.

També va sol·licitar que es retirara un senyal mal col·locat que ja havia vist el Sr
Begues, el qual també estava d'acord que havia de retirar-se.

Va comentar que hi havia una foradada  - en la seua opinió provocat per alguna
fugida de la depuradora – entre la depuradora i el pal de iberdrola, i que la trapa ha anat
cedint i seria convenient revisar-lo ja que és un perill per al trànsit rodat.

Va  contestar  la  Sra  presidenta  que  es  traslladarien  les  queixes  al  negociat
competent.

Va reiterar la sol·licitud de pintar la passarel·la i el pont realitzada en l'anterior
sessió.

Va contestar la Sra presidenta que estava sol·licitat ja.

La  Sra  Castillo  va  incidir  en  el  problema  ja  comentat  en  anteriors  sessions
respecte al canvi de sentit del tram del carrer Sebastian Elcano situat entre la via i la
Avda Serrano Lloberes.

La Sra. Miralles   es va queixar d'una alarma per la seua zona i que el cap de
setmana ha estat constantment saltant i que creia que era de l'obra del CEIP Sebastián
Elcano.

El Sr Begues va comentar que les grues tenen una alarma i que igual a causa del
vent que va haver-hi tot el cap de setmana, era esta alarma la que saltava.

La Sra Giner va respondre que se sol·licitarien totes dues coses.

 

I sent els 21:00h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes
assumptes que tractar, la Sra presidenta alça la sessió, de tot això, com a secretari en
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done fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta que firme al costat de  la Sra
presidenta del Consell Municipal de Districte.
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